
Titta på meningen:

De coola tjejerna spelar.

Adverb
Ordet spelar är verb. Verb talar om vad någon gör eller gjorde, eller har 

gjort, hade gjort, ska göra.

Tjejerna är substantiv – du kan säga ”en tjej, flera tjejer”.

Coola är adjektiv – ett adjektiv talar om, hur ett substantiv är eller ser ut. 

Coola talar om, hur tjejerna är.                                                         

Men …

När spelar tjejerna? Var spelar de? Hur spelar de?

När spelar tjejerna?                                                                                         

Nu? Alltid? Sällan? Aldrig? Ofta? Ibland? Snart?     Orden är adverb.

Var spelar tjejerna?           

Här? Där? Hemma? Inomhus? Borta? Utomlands?   Orden är adverb.

Hur spelar tjejerna?                                                                                                 

Snyggt? Försiktigt? Intensivt? Bra? Dåligt? Fint?     Orden är adverb. 

Om du tänker på verbet och svarar på frågorna När? Var? Hur?

med ett enda ord, så har du ett … adverb

Adverb hör ihop med ett verb. Det hörs på namnet.                                                     

Adverb berättar mer om verbet.                                                         

Adverb svarar på frågorna När? Var? Hur? med ett ord. 
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